
O B E C   B R A C O V C E 

 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Bracovciach mimo plánu činnosti 

konaného dňa 27. apríla 2023 o 16:30 hod. v zasadačke OcÚ 

 

 

PRÍTOMNÍ 

 

STAROSTKA OBCE:  PhDr. Ivana Kolesnáčová 

POSLANCI: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Anton Žofčák, René 

Eštok, Viliam Virčík, Gabriela Fedorová 

 

NEPRÍTOMNÍ 

 

OSPRAVEDLNENÍ: Ján Džubanský 

NEOSPRAVEDLNENÍ:    

 

ĎALŠÍ PRÍTOMNÍ:   Bc. Marianna Šamudovská- zapisovateľka/matrikárka 

     PhDr. Ľuboslav Husnaj- ekonóm obce 

     Mgr. Anna Kosánová- hlavná kontrolórka obce 

      

 

 

Návrh  programu: 

 
 

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Rozpočtové opatrenie obce 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 

7. Rekonštrukcia a úprava okolia pamätníka padlých vojakov v 2. svetovej vojne a 

SNP 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver       

   

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

PRIEBEH ROKOVANIA ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 
 

 

 

K bodu  1 

Otvorenie zasadnutia OZ 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce PhDr. Ivana Kolesnáčová, 

ktorá privítala poslancov a prítomných na zasadnutí. Skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní 

5 poslanci, 1 poslanec sa ospravedlnil a 1 poslanec dôjde s oneskorením. Obecné zastupiteľstvo 

je uznášaniaschopné. 

   

 K bodu 2 

Schválenie overovateľov zápisnice 

 Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a poslancami schválení poslanci Gabriela 

Fedorová a Anton Žofčák.  

 

Hlasovanie   

Za: 5- Marek Dóci, Martin Šamudovský, Anton Žofčák, René Eštok, Gabriela Fedorová 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

K bodu 3 

Kontrola uznesenia 

 Kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ, ktoré sa uskutočnilo 1. marca 2023 vykonala 

starostka obce, ktorá poslancov oboznámila s prijatými uzneseniami a konštatovala, že 

uznesenia sú splnené, prípadne sa plnia. 

 

K bodu 4 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Starostka obce predložila návrh programu na rokovanie OZ, ktorý poslanci obdŕžali 

v pozvánke. Poslanci nemali k predloženému programu žiadne pripomienky. Starostka obce 

navrhla doplnenie programu o bod. Poplatky za prenájom priestorov v obci Bracovce. Návrh 

programu bol schválený s doplneným bodom.    

 

Návrh  programu: 

 
  

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Rozpočtové opatrenie obce 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 



7. Rekonštrukcia a úprava okolia pamätníka padlých vojakov v 2. svetovej vojne 

a SNP 

8. Poplatky za prenájom priestorov v obci Bracovce 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Záver       

   

Hlasovanie   

Za: 5- Marek Dóci, Martin Šamudovský, Anton Žofčák, René Eštok, Gabriela Fedorová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

K bodu 5 

Rozpočtové opatrenie obce 

 

Starostka obce poprosila v tomto bode ekonóma, pána Husnaja, aby poslancom ozrejmil tento 

bod. Ten poslancom vysvetlil, kde došlo k zmenám, ktoré je potrebné vykonať v rozpočte. 

Poslanci nemali žiadne námietky. Schváli navrhované rozpočtové opatrenie č. 1/2023. 

 

Hlasovanie   

Za: 5- Marek Dóci, Martin Šamudovský, Anton Žofčák, René Eštok, Gabriela Fedorová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

K bodu 6 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 

 

Poslanci obdŕžali  Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 e-mailom. 

Starostka ich vyzvala, ak majú nejaké otázky alebo dotazy k tejto správe môžu ich klásť hlavnej 

kontrolórke obce, ktorá bola prítomna na zasadnutí. Poslanci nemali žiadne pripomienky a vzali 

túto správu na vedomie.  

 

 

K bodu 7 

Rekonštrukcia a úprava okolia pamätníka padlých vojakov v 2. svetovej vojne a SNP 

 

V tomto bode informovala starostka obce poslancov, že obci bola schválená dotácia od SPP 

vo výške 2000 eur na rekonštrukciu pamätníka padlých vojakov v 2. svetovej vojne a SNP, 

spoluúčasť obce vo výške min. 1000 eur. Realizácia projektu je do 31.7.2023.   

Prítomní poslanci nenametali a súhlasili s predmetnou rekonštrukciou a spolufinancovaním.  

 

Hlasovanie   

Za: 5- Marek Dóci, Martin Šamudovský, Anton Žofčák, René Eštok, Gabriela Fedorová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  



Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

K bodu 8 

Poplatky za prenájom priestorov v obci Bracovce 

 

Starostka obce navrhla tento bod z dôvodu toho, že dlhšie obdobie sa nemenili poplatky za 

prenájom priestorov v obci. Nakoľko stúpajú náklady na prevádzku obecných priestorov 

navrhla upraviť ceny za ich prenájom.  

Navrhla upraviť prenájom priestorov nasledovne: 

 

Nebytový priestor do 80 m2 v sume:  

150 € pre obyvateľov s TP v obci Bracovce, v cene elektrická energia 

200 € pre cudzích obyvateľov, v cene elektrická energia 

Depozit: 100 € 

Upratovanie:70 € 

 

Nebytový priestor nad 80 m2 v sume:  

400 € pre obyvateľov s TP v obci Bracovce + poplatok za spotrebovanú elektrickú energiu, 

ktorý sa vyráta podľa aktuálneho platného cenníka za elektrinu  

550 € pre cudzích obyvateľov + poplatok za spotrebovanú elektrickú energiu, ktorý sa vyráta 

podľa aktuálneho platného cenníka za elektrinu 

Depozit: 300 € 

Upratovanie: 150 € 

  

Pri hlasovaní v tomto bode sa zúčastnil aj poslanec Viliam Virčík, ktorý došiel o 16:45 hod.  

 

Hlasovanie   

Za: 6- Marek Dóci, Martin Šamudovský, Anton Žofčák, René Eštok, Gabriela Fedorová, Viliam 

Virčík 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

K bodu 9 

Rôzne 

 

Akcie 2023:  

3.6.2023 MDD 

10.6.2023 Bracovský juniáles 

 

OŠK Svornosť Bracovce- kosačka- pri tomto bode starostka obce uviedla, že sa pre futbalový 

klub vyhradí traktorová kosačka STIGA, ktorú má vo vlastníctve obec a bude využívaná iba 

OŠK na kosenie futbalového ihriska. Poslanec Eštok sa vyjadril, že preberie túto záležitosť 

s vedením OŠK a ak budú súhlasiť tak kosačku prevezmú do svojej spravy.  Poslanci navrhli, 

aby sa na obec zakúpila nová výkonnejšia traktorová kosačka. 

 

Ďalej v rôznom bola preberaná opäť problematika vody, ktorá neodteká z priekopy pri čísle 

domu 20. Poslanec Šamudovský sa vyjadrili, že túto vec je potrebné vyriešiť, pretože je to 

dlhodobý problém. Poslanci sa zhodli a dohodli na odstránení problému v blízkom čase.    



K bodu 10 

Diskusia 

    

 Nediskutovalo sa.       

 

Záver 

 

 Obecné zastupiteľstvo neprejednávalo viac bodov programu. Pani starostka poďakovala 

prítomným za účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva. Schôdza bola 

ukončená o 17:45 hod.   

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Gabriela Fedorová  

 

Anton Žofčák.  

   

   

Zapisovateľka: 

             Bc. Marianna Šamudovská 

 

 

Zápisnica bola napísaná a podpísaná starostkou obce. 

Bracovce, 27.04.2023  

 

 

        

 

        .......................................... 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

         starostka obce 

 


